
Protokół 
ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miasta 

w dniu 27 listopada 2020 roku. 

W dniu 27.11.2020r. w Saii nr 1 Urzędu Miasta w godzinie od 14.00 - 16.00 odbyło 
się wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Miasta Dęblin. Posiedzenie prowadził 
Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Budżetu Andrzej Kurowski. Obecni 
na posiedzeniu członkowie poszczególnych komisji według załączonych list. 

Wiceprzewodniczący KGPiB przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XXXIX sesję Rady Miasta 
2. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały budżetu Miasta Dęblin na 2021 rok 

oraz projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
3. Sprawy różne. 

Porządek obrad został przyjęty 13 głosami „za" 

Ad. 1 Zaopiniowanie materiałów na XXXIX sesję Rady Miasta. 

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok. 
Skarbnik miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i 
autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 
W związku z barkiem dyskusji Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (jednogłośnie 4 głosy „za"). 

b) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej. 

Skarbnik miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi 
załącznik do protokołu). 
Dyskusja: 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski -poprosił o przekazanie mieszkańcom informacji 
poprzez zamieszczenie na stronie internetowej wymagań i jakie warunki musi spełniać 
kompostownik, ponieważ przepisy tą kwestię regulują. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - taką informację opracujemy zgodnie z ustawą prawo 
budowlane i opublikujemy na stronie internetowej Urzędu Miasta. Przepisy być może będą 
określone przez przedsiębiorcę, który będzie odbierał odpady komunalne po ogłoszeniu 
przetargu i zawarciu odpowiednich umów. 
Radna Urszula Czarnecka - zapytała odnośnie deklaracji wspólnot mieszkaniowych czy 
będą tak jak poprzednim razem, czy w zmienionej formie? 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - mieszkańcy składają do wspólnot deklarację wspólną, jest 
to ten sam obowiązujący druk. 
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Wiceprzewodniczący KGKiB Andrzej Kurowski - chciałem sprostować informację, która 
jest pośród mieszkańców Dęblina co do miasta Ryki. Z informacji przedstawionej w gazecie 
wynika, że w mieście Ryki obowiązuje stawka 19.85 zł. Biorąc pod uwagę 200 kg. odpadów 
na mieszkańca Ryk w Dęblinie jest 400 kg czyli przeliczając, koszty są tańsze, bo jeżeli w 
Rykach przy 200 kg jest 20 złotych opłaty, a u nas była 20 zł przy 400 kg czyli musimy 
uświadomić mieszkańcom, że u nas śmieci są tańsze, a nie droższe mimo, że stawka 
indywidualna jest niższa. W regulaminie jest taki punkt, iż będziemy karać mieszkańców za 
brak segregacji śmieci (chciałbym obronić tych, którzy segregują) napisałem interpelacje, aby 
zmobilizować zarządców do dbania o śmietniki. Załączyłem do niej zdjęcia na których 
śmietniki są przepełnione i odpady nie są posegregowane. Za taki stan nie powinien 
odpowiadać mieszkaniec tylko zarządca bo nie dba o śmietnik, który ma przydzielony do 
użytkowania. Także proszę o zmobilizowanie zarządów, abyśmy uniknęli kar dla 
mieszkańców spowodowanych brakiem reakcji na takie działania zarządców i zarządów 
wspólnot. Do śmietnika przynależy kilka wspólnot i podejrzewam, że nie mogą się dogadać. 
Taki jest stan i jest to przykre. W innych śmietnikach jest dbałość tam gdzie dba wspólnota, 
tam jest porządek. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - zarządca jest wybierany przez wspólnotę jeżeli 
zarządca nie spełnia swoich obowiązków należycie, powinien być z tych obowiązków 
zwolniony i wybrany nowy. Zarządcy nie możemy obciążyć karą, bo zarządca nie jest objęty 
systemem. Systemem objęci są tylko i wyłącznie mieszkańcy. Jedyne co możemy robić 
i robiliśmy do tej pory przez kolejne lata tamtej kadencji to zwrócić się do zarządcy na piśmie 
o dopilnowanie porządku na terenie ich wspólnot. Nie mamy żadnych sankcji w stosunku do 
zarządcy aby przymusić zarządcę do pewnych działań. To może zrobić tylko członek 
wspólnoty, który rozlicza zarządcy raz do roku. Jeśli nie potrafi zarządca za pieniądze ludzi 
utrzymać tego miejsca gdzie są składowane odpady komunalne w należytym stanie to 
wspólnota powinna takiego zarządcę zmienić. Jedyne co możemy zrobić to wystąpić do 
zarządcy, który rozlicza mieszkańców (do nas przekazuje deklaracje i kwoty) aby dopilnował 
tych spraw, aby segregacja była prawidłowa, bo inaczej powiadomi każdego z mieszkańców, 
którego reprezentuje o tym, że nie będą płacić 28 zł tylko 56 zł od osoby jeżeli nie będą 
segregować. 
Wiceprzewodniczący KGKiB Andrzej Kurowski - trzeba zwrócić się do zarządów 
wspólnot i wskazać im, że zarządcy się nie wy wiązują, wskazać im jakie są ich obowiązki i 
konsekwencje nie wywiązywania się. Pierwszym etapem jest zarząd wspólnoty i dopiero on 
kieruje sprawę do zarządców. Proszę bardziej o skupienie się na zarządach wspólnot niż na 
zarządcy. Zarządy wynajmują zarządców i płacą mu za to, żeby prawidłowo działał. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - możemy zlokalizować osoby fizyczne, które są 
zarządem wspólnot, natomiast skuteczność tych osób nie wiem czy może być lepsza niż 
skuteczność zarządców. 
Wiceprzewodniczący KGKiB Andrzej Kurowski - jestem przewodniczącym zarządu 
wspólnoty i ja wraz z zarządem na podstawie działań uchwałą wspólnoty wybieramy 
zarządcę. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - większość czynności przekazują na zarządcę, a same 
przestają działać, są powołane do praw zwykłego zarządu. Na czym rola poszczególnych 
zarządów ma polegać? Czy osoba fizyczna szybciej dotrze do mieszkańca? 
Wiceprzewodniczący KGKiB Andrzej Kurowski - tak. Jest to 3 osobowy zarząd 
wspólnoty. 
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Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - wystąpimy o nazwiska zarządców, aby podjęli 
działania zmierzające do prawidłowej selekcji i jednocześnie dokonali weryfikacji 
mieszkańców i osób zamieszkałych w lokalach. 
Radny Artur Marzysz - ludzie będą zainteresowani tym bardziej, bo mieszkają w tych 
blokach. 
Wiceprzewodniczący KGKiB Andrzej Kurowski - nasze działania będą po to, aby uniknąć 
tych kar. Powinniśmy działać w pierwszej kolejności do zmotywowania zarządców do 
działania. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
z autopoprawką .Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, (jednogłośnie 4 głosy „za) 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (3 głosy „za"). 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Miasta Dęblin 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
Dyskusja: 
Radna Urszula Czarnecka - mam pytanie odnośnie ogródków działkowych, jak to się ma 
odnośnie ogródków? 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - jeśli chodzi o tereny ogródków działkowych to 
na tych terenach nie ma zabudowy jednorodzinnej, tereny te nie są objęte zapisami tej 
uchwały. 
Radna Urszula Czarnecka - będzie kontrola odnośnie miejsca składowania odpadów z 
działek przez MZGK? 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - jeżeli ktoś zadeklaruje, że na terenie swojej 
nieruchomości będzie kompostował bioodpady i odpady zielone to w takiej sytuacji nie będą 
od niego odbierane odpady zielone. MZGK będzie musiał mieć od nas informacje, że dana 
osoba nie będzie oddawała odpadów zielonych. Ta sytuacja dotyczy również Punktu 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, tzn. osoba zadeklaruje posiadanie 
kompo sto wnika, a pojedzie na PSZOK i będzie chciała takie odpady oddać to w takiej 
sytuacji odpady nie powinny być odbierane. 
Radny Artur Marzysz - po złożeniu nowych deklaracji, jeśli ktoś zadeklaruje, że ma 
kompostownik i będzie korzystał z tej ulgi w jaki sposób będzie weryfikowane, że prowadzi 
kompostownik? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - na pewno będzie trzeba kontrolować taką 
nieruchomość, czy prawidłowo jest wybudowany. Mam nadzieje, ze jeżeli zamieścimy 
informacje, o którą wnioskował Pan Przewodniczący tj. poinformowanie jak ma wyglądać 
kompostownik, zgodnie z prawem budowlanym, to mieszkaniec będzie wiedział, że pod tym 
kątem nieruchomości będą sprawdzane. Sukcesywnie według możliwości będziemy 
odwiedzać takie nieruchomości i sprawdzać, czy nie musimy ich wezwać do weryfikacji 
deklaracji, gdyby nie kompostowali według przepisów ustawy. 
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Wiceprzewodniczący KGKiB Andrzej Kurowski - kto odpowiada za stan sanitarny danej 
wiaty śmietnikowej? Czy MZGK ma sprzątać wiaty śmietnikowe? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - to wspólnota wydzierżawi wiaty śmietnikowe i 
powinna dbać o czystość na terenie wiat śmietnikowych. Przedsiębiorstwo, które zabiera nie 
musi, ma obowiązek opróżnić wiatę śmietnikową nie pozostawiając na podłodze resztek 
odpadów. Natomiast utrzymanie w czystości, dezynfekcja to zadanie wspólnoty. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (jednogłośnie 5 głosy „za"). 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (3 głosy „za"). 

d) zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gmin przy realizacji 
zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granicy aglomeracji Dęblin. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projekty uchwały 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(jednogłośnie 4 głosy „za"), 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (3 głosy „za"). 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki położonej w Dęblinie 
ul. Podwale, 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(jednogłośnie 4 głosy „za"). 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (3 głosy „za"). 

1) uchwalenia „Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2021", 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
Dyskusja: 
Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski - czy zapisy w regulaminie pozostają 
bez zmian? 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - tak. 
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektuy 
uchwały Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (jednogłośnie 4 głosy „za"). 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(jednogłośnie 3 głosy „za"). 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie (4 głosy „za") zaopiniowała projekt 
uchwały. 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań 
z zakresu transportu zbiorowego na terenie powiatu ryckiego. 

Naczelnik Wydziału O A Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu) oraz odczytała pismo od jednego z 
przewoźników (stanowi złącznik do protokołu). 
Dyskusja: 
Radna Urszula Czarnecka - dziękuje za dodanie godziny 17.00 do kursu bo o to 
wnioskowałam. Chciałabym, aby te rozwiązania, które będą obowiązywały od nowego roku 
aby były uaktualnione na przystankach. 
Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski - podczas przedstawiania uchwały 
zostało odczytane pismo skierowane do Rady Miasta. W piśmie nie są zawarte żadne wnioski 
oraz prośby wiec nie będę tego kierował go na żadną z komisji, ma charakter zapoznawczy. 
Autor pisma wyraził żal, ale my takiego przedsiębiorcy nie możemy dofinansować. Prosimy 
o komentarz Panią Burmistrz, dlaczego dotacja nie trafiła do naszego przewoźnika tylko do 
powiatu. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - nie ma podstaw prawnych, aby miasto mogło 
dofinansować prywatnego przedsiębiorcę prowadzącego działalność gospodarczą na własny 
rachunek. Nie ma tu sformułowanego ani wniosku, ani zapytania jest tylko podjęta kwestia, 
że finansujemy powiat. Na tych dwóch liniach powiat jest organizatorem transportu, dlatego, 
że powiat może ubiegać się o środki z funduszu przewozu osób o charakterze użyteczności 
publicznej od Wojewody Lubelskiego. Wyraziliśmy zgodę na współpracę z powiatem który, 
będzie ubiegać się o dotacje zadań w gminie, a my będziemy ponosić mniejsze koszty 
transportu na tych liniach. Już 2 rok będziemy współfinansować transport na tych liniach 
gdzie powiat rycki stał się organizatorem transportu zbiorowego, a to są linie służące naszym 
mieszkańcom. Finansujemy koszt wozokilometrów, które przebiegają przez miasto Dęblin. 
Wiceprzewodniczący KGPiB Andzej Kurowski - czy znany już jest obowiązujący od 
nowego roku rozkład jazdy? 
Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - tak mam rozkład, przystanek na 
ul. Niepodległości - Rynek trasa Ryki-Dęblin przez Stawy wyjeżdżamy z Ryk 5.52, 7.40, 
14.57, 15.32, 17.30 o tych godzinach będzie na przystanku przy ul. Niepodległości. Ten 
autobus będzie jeździł cały czas nie tylko w dni nauki szkolnej. Z Dęblina do Ryk z 
przystanku na ul. Niepodległości 6.23, 8.18, 15.13, 15.53, 17.48. kierunek Ryki-Paprotnia 
przez Dęblin: z Ryk do Dęblina, w Dęblinie autobus będzie 5.34, 10.49, 14.34, 16.09. z 
Paprotni do Ryk przez Dęblin: 7.25, 12.40, 16.20, 17.55. 
Radna Urszula Czarnecka - mam prośbę czy moglibyśmy dostać ten rozkład jazdy, żeby go 
udostępnić na stronach osiedla? 
Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - oczywiście zostaną przekazane. 
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosownia. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu przystąpiła pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (jednogłośnie 5 głosów „za"). 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie (3 głosy 
„za") zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 2 Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały budżetu Miasta Dęblin na 2021 rok 
oraz projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały budżetu Miast Dęblin na 2021 
rok oraz projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (stanowi załącznik do 
protokołu). 
Naczelnik Wydziału RMI Henryk Rozenbajgier omówił zadania inwestycyjne na 2021 rok 
(stanowi załącznik do protokołu) 

W zawiązku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetu Miasta Dęblin na 
2021 rok (5 głosów „za") oraz projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
na 2021 rok (5 głosów „za") 
Komisja Skarg Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetu 
Miasta Dęblin na 2021 rok (5 głosów „za") oraz projekt uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej na 2021 rok (5 głosów „za") 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały budżetu Miasta Dęblin na 2021 rok (3 głosów „za") oraz 
projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 2021 rok (3 głosów „za") 

Radny Waldemar Chochowski - z jakiego powodu nie znalazły się w projekcie budżetu 
moje wnioski, które składałem do Pani Burmistrz? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - nie wszystkie wnioski znalazły się w projekcie 
budżetu, te wnioski, które zostały uznane za możliwe do zrealizowania miały oparcie po 
stronie dochodów zostały umieszczone w projekcie. Radni składali wiele wniosków zostały 
uwzględnione te, które są w projekcie. 
Radny Waldemar Chochowski - patrząc na projekt budżetu i zawarte zadania inwestycyjne, 
zauważyłem, że wszystkie osiedla są podzielone inwestycjami poza osiedlem Staszica. 
Dlatego od kilku lat nasze osiedle nie ma zrealizowanej żadnej zaplanowanej przez 
mieszkańców inwestycji? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - najwyraźniej mieszkańcy mają nieskutecznego 
radnego. 
Radny Waldemar Chochowski - dziękuje, przekażę odpowiedź. Czy z funduszy 
określonych jako środki z funduszu państwa na inwestycje, mamy dowolną możliwość 
korzystania z tych środków? Czy jest to w jakiś sposób ograniczane? Chodzi o Fundusz 
Inwestycji okalnych Finansowanych z budżetu państwa. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeśli chodzi o Fundusz Inwestycji Lokalnych zostały 
złożone dwa wnioski i czekamy na rozstrzygnięcie, który z wniosków otrzyma akceptacje. Są 
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to wnioski na termomodernizacje budynku SP nr 4, oraz drugi wniosek dotyczy 
termomodernizacji SOSW i MP nr 1. 
Radny Waldemar Chochowski - jest możliwość sfinansowania nawet 100%? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - tak. 
Radny Waldemar Chochowski - odnośnie kwoty przeznaczonej na wykup działek pod 
drogi jest podana taka cena, że sprawdzając ceny obowiązujące na rynku starczyłoby na 1000 
m2 działek, więc nie wiem czy będziemy w stanie cokolwiek budować czy nawet planować 
na tych działkach, na których wyznaczone zostały terenie miasta. Wiem, że są ograniczenia 
budżetowe, ale może nie trzeba było nic planować bo ona nic nie zapewnia żadnych 
możliwości wykupu działek. Chyba, że chodzi o działeczki 20-30 metrów. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - drogi te nie wymagają wykupu działek drogi. 
Radny Waldemar Chochowski - czy środki, które są przeznaczone na remonty zasobów 
komunalnych wpisane do planu wieloletniego, czy środki zapewnione (zaplanowane) na 2021 
wystarczą na wszystkie zaplanowane w planie inwestycje w budżecie? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - wydatki były planowane zgodnie z planem 
inwestycyjnym natomiast bardzo często zdarza się, że pojawiają się dodatkowe wydatki, 
których na dzień dzisiejszy nie przewidzieliśmy, a trzeba szybko wprowadzić lokatora. Jeżeli 
będą takie sytuacje priorytetowe to oczywiście te środki będą zabezpieczoneale plan 
wydatków do budżetu jest ustalony na poziomie z zaplanowanymi wcześniej wydatkami na 
remonty. 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
budżetu Miasta Dęblin na 2021 rok (3 głosów „za" 1 głos „przeciw") oraz projekt uchwały w 
sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 2021 rok (3 głosów „za" 1 głos „przeciw") 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
budżetu Miasta Dęblin na 2021 rok (5 głosów „za" oraz projekt uchwały w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej na 2021 rok (5 głosów „za") 

Wypracowane opinie komisji zostaną przedstawione w formie pisemnej Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu. Komisja w terminie do 7 dni od ich przekazania ostateczną opinię i 
przedstawi Burmistrzowi Miasta. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu wraz z przewodniczącymi pozostałych komisji 
ustaliła posiedzenie komisji na 3.12.2020 roku. na godz. 14.00. 

Ad. pkt 3 Sprawy różne. 

1) Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski odczytał pismo od 
przewoźników autokarowych, które wpłynęło do Biura Rady Miasta (stanowi załącznik do 
protokołu). 
Radny Waldemar Chochowski - proszę o przypomnienie jakie są stawki podatku od 
środków transportu na dzień dzisiejszy? 
Skarbnik Agata Zaręba - w tej chwili nie posiadam uchwały, natomiast myślę, że 
należałoby sprawdzić jakie są zapisy tarczy antykryzysowej, czy tym przedsiębiorcom 
państwo refunduje straty poniesionego kosztu. Na tą chwilę nie znam tematu j nie chciałabym 
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się wypowiadać. Na posiedzenie komisji dopytam prawnika co przewiduje tarcza 
antykryzysowa i przedstawię obowiązujące stawki. 
Radny Waldemar Chochowski - chciałbym wiedzieć jakie stawki są na dzień dzisiejszy? 
Zmienialiśmy stawki od nieruchomości, ale Pani Burmistrz powiedziała, że nie będziemy 
zmieniać podatku od środków transportu. 
Skarbnik Agata Zaręba - rozumiem pytanie, ale nie przygotowałam się ponieważ nie 
spodziewałam się takich pytań. Na komisję przyniosę aktualną uchwałę. 
Radny Waldemar Chochowski - czy dostali dofinansowanie z budżetu państwa? Z treści 
pisma wychodzi na to, że mają tylko straty i nie mają żadnych dochodów. 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - to, że są straty, to sprawa oczywista ale należy sprawdzić 
czy państwo to refunduje. 
Radny Waldemar Chochowski - pismo jest z 23 listopada, nie miała Pani takiej informacji 
przygotowując projekt uchwały nowych stawkek podatku? 
Skarbnik Miasta Agata Zaręba - nie wpłynęło do mnie pismo tej treści. Przedsiębiorcy 
zwracają się o umorzenie podatku i one rozpatrywane są indywidualnie. Przedsiębiorcy 
muszą tez mieć świadomość, że przy rozpatrywaniu wniosków o umorzenie dokładnie badana 
jest sytuacja majątkowa i działalność gospodarcza nie jest wyłączona ze wszystkich 
dochodów. Badany jest cały zasób rodziny także sam wycinek dochodu przedsiębiorcy nie 
może być badany. Ale, żeby szczegółowo podejść do tematu trzeba zobaczyć przepisy tarczy 
antykryzysowej co gwarantuje przedsiębiorcom. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - świadomie nie podejmujemy tego tematu 
dzisiaj, dlatego odbędzie się posiedzenie komisji jeśli ktoś z członków Rady Miasta zechce 
przyjść na to posiedzenie to proszę podać zagadnienia, które chciałby żeby były wyjaśnione i 
pracownicy UM je przygotują. 
2) Przewodniczący RM przedstawił plany pracy Rady Miasta oraz poszczególnych 
Komisji Rady Miasta (stanowią załącznik do protokołu). 
3) Przewodniczący RM zwrócił się do Rady Miasta o wyznaczenie po jednym z członków z 
każdej komisji do komisji opiniowania przyznania Medalu Honorowego za zasługi dla Miasta 
Dęblin. Został złożony wniosek przez Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów dla 
członka tego stowarzyszenia Pana Jana Prządki. Do komisji wybrano: 
- Burmistrz Miasta, Przewodniczący RM Maciej Krygrowski, Radni Andrzej Kurowski, Ewa 
Przerwa, Artur Marzysz, Robert Pasek, Leopold Świetliński, Mieczysław Grobel. 
Radny Waldemar Chochowski - mam wniosek, aby wysłać plany pracy komisji e-mailem 
wszystkim radnym. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - oczywiście plany zostaną wysłane e-mailem do 
wszystkich. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący KGPiB Andrzej 
Kurowski zamknął posiedzenie stałych komisji Rady Miasta. 

Na tym protokół zakończono. 

Wiceprzewodniczący KGPiB 

Andrzej Kurowski 
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